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Vragen van het lid Kathmann (PvdA) aan de Minister van Justitie en 
Veiligheid over het bericht dat de politie zich zorgen maakt over de toename 
van zelfgemaakte bommen (ingezonden 1 juli 2021). 

Vraag 1
Kent u het artikel «Zorgen bij politie om sterke toename van zelfgemaakte 
bommen»?1 

Vraag 2
Komt u met aanvullende maatregelen om het aantal zelfgemaakte bommen te 
verminderen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Is het mogelijk om bouwstenen van zelfgemaakte bommen op eenzelfde 
manier te verbieden zoals illegale precursoren verboden zijn in de nieuwe 
wetten over ondermijning? 

Vraag 4
Heeft de politie genoeg capaciteit om actief te zoeken naar bestandsdelen 
voor het maken van bommen? 

Vraag 5
Vindt u dat we genoeg doen om illegaal vuurwerk op te sporen? Zo ja, 
waaruit blijkt dat? Zo nee, komt u met aanvullende maatregelen?

1 Website NOS, 30 juni 2021 (https://nos.nl/artikel/2387337-zorgen-bij-politie-om-sterke-toename-
zelfgemaakte-bommen)
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